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Protokół nr 114/2022 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 20 stycznia 2022 r. 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 114 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin Buliński, 
Sekretarz – Ewa Kalisz-Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził 
obecność wyżej wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. 
Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 114 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Anna Marchlewska – Barczewska- dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodziny, pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych, pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Z.S. im. C.K. Norwida, pani 
Kornelia Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji, pan Daniel 
Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu, pani Anna Andrzejczak – kierownik 
Biura Rady Powiatu. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 113/2022. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 113/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 113/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                 
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2022r. po dokonanych zmianach.  
/głos zabrała pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że preliminarz uwzględnia zmiany dotyczące 
zwiększenia dofinansowania kosztów rocznego pobytu jednego uczestnika w warsztacie oraz 
zwiększenie finasowania przez powiat działalności warsztatu o kwotę 80 000 zł.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do pani Marchlewskiej - Barczewskiej. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Preliminarz kosztów stanowi załącznik nr 2. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani B. Przeradzkiej-
Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie szóstego 
oddziału klasy I Liceum Ogólnokształcącego.  
/głos zabrała pani B. Przeradzka-Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida/ 
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Pani Przeradzka-Martko poinformowała, że utworzenie szóstego oddziału klasy I Liceum 
Ogólnokształcącego jest związane z wyżem demograficznym w roku 2022 i 2023, liczba 
absolwentów szkół podstawowych w 2022 roku wynosi 633, natomiast w roku 2023 wynosi 
625. Dodała, że średnia liczba uczniów, którzy wybierają liceum ogólnokształcące wynosi 25 %. 
Nadmieniła, że prośba jest również uwarunkowana tym, iż roczniki obecnych klas ósmych i 
kolejnych klas siódmych to są te roczniki, które poszły wcześniej do klasy pierwszej, to jest 
około półtora rocznika. Natomiast w roczniku 2022/2023 jest 286 absolwentów szkół 
podstawowych na cały nasz powiat nowomiejski. Dlatego też, żeby zapewnić sprawne 
funkcjonowanie szkoły oraz umożliwić uczniom z powiatu nowomiejskiego kontynuację nauki 
w Liceum jest prośba o utworzenie szóstego oddziału.  
Pan Starosta poinformował, że w roku 2024 liczba absolwentów szkół podstawowych będzie 
wynosiła tylko 286 uczniów i to diametralnie zmienia kwestię kolejnych naborów. 
Pani Przeradzka-Martko stwierdziła, że powyższa kwestia w bardzo trudnej sytuacji stawia 
szkoły ponadpodstawowe na terenie naszego powiatu, ponieważ do szkół trafi bardzo niewielu 
uczniów. Dodała, że robi się tak zwana dziura rekrutacyjna. 
Pan Starosta stwierdził, że jak najbardziej należy umożliwić uczniom kontynuację nauki w 
szkołach ponadpodstawowych. 
Pan Buliński zapytał ilu absolwentów w roku 2021 ukończyło szkołę. 
Pani Przeradzka- Martko odpowiedziała, że 2021 roku ukończyło 455 uczniów, w roku 2020 
480 uczniów, natomiast w roku 2018/2019 - 508 uczniów.  
Pan Buliński stwierdził, że z analizy wynika, iż jest szansa na utworzenie szóstego oddziału. 
Natomiast w roku 2024 będzie problem, żeby utworzyć pięć oddziałów. Dodał, że należy 
wyrazić zgodę na utworzenie tego dodatkowego oddziału, natomiast należy się zastanowić nad 
minimalną liczbą uczniów, które powinny być w oddziale, ponieważ w tym dodatkowym 
oddziale nie może być 10 uczniów. 
Pani Grzywacz stwierdziła, że w roku 2024 może być problem z utrzymaniem kadry, ponieważ 
liczba uczniów diametralnie spada. Dodała, że w następnych latach szkolnych będzie trzeba 
monitorować liczbę uczniów.  
Pan Starosta stwierdził, że jest za utworzeniem szóstego oddziału Liceum Ogólnokształcącego. 
Pani Grzywacz dodała, że jest również za tym, żeby utworzyć ten oddział. 
Pani Łątkowska poinformowała, że jest także za utworzeniem dodatkowego oddziału. Zapytała 
o jakim profilu będzie ten oddział. 
Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że będzie to oddział z rozszerzeniem biologii i języka 
angielskiego.  
Pani Wicestarosta przychylił się również do wypowiedzi przedmówców. Dodał, że należy 
pomyśleć nad profilami, gdzie roczniki będą bardzo małe. 
Pani Przeradzka-Martko podziękowała, za wyrażenie zgody na utworzenie dodatkowego 
oddziału. Dodała, że Zespół Szkół im. C.K. Norwida utrzymał tytuł „Brązowej tarczy” w rankingu 
„Perspektyw”. 
Pismo pani B. Przeradzkiej-Martko stanowi załącznik nr 3. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na utworzenie szóstego oddziału klasy I Liceum 
Ogólnokształcącego. 
/pani B. Przeradzka-Martko wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
(Szwarcenowo) 
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 



3 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że sprawa dotyczy drogi od miejscowości Mała Wólka do 
granicy gminy Gulb. Dodała, że Gmina Biskupiec zwróciła się z wnioskiem o wyrażeni opinii 
dotyczącej zaliczenia powyższej drogi do kategorii dróg gminnych. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane (Sędzice). 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że Gmina Biskupiec przystępuje do przebudowy drogi 
gminnej Podlasek – Babalice, która krzyżuje się z naszą drogą powiatową.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane (Lipinki). 

Pani Robaczewska poinformowała, że Gmina Biskupiec będzie przebudowywać drogę gminną 
Lipinki – Mierzyn. Dodała, że został poprawiony paragraf 2 uchwały, to znaczy poprawiono 
nazwę drogi, powinna być wpisana „Nr 1293N Biskupiec – Łąkorz”, a była wpisana „Nr 1236N 
W. Tymawa – Łąkorz”. Pani Robaczewska odczytała paragraf 2 uchwały, który otrzymał 
brzmienie: „§ 2. Szczegółowe warunki dotyczące inwestycji, o której mowa w §1 w zakresie 
przewidzianym na działce o numerze ewidencyjnym 325/1,obręb geodezyjny Lipinki gm. 
Biskupiec, stanowiącej pas drogowy drogi powiatowej Nr 1293N Biskupiec – Łąkorz zostały 
określone w uzgodnieniu projektu, wydanym na podstawie ustawy z dnia 21 marca 1985r. o 
drogach publicznych (tj. Dz. U. z 2021r. poz. 1376 ze zm.)”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                   
J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia woli wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Nowomiejski oraz wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  
/głos zabrał pan D. Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu/ 
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Pan Wiśniewski poinformował, że jeden z przewoźników prywatnych zrezygnował z transportu 
zbiorowego na terenie powiatu. Dodał, że podjęta została decyzja o przystąpieniu do 
programu dotyczącego dofinansowania transportu zbiorowego w ramach środków Wojewody. 
Poinformował, że określone zostały dwie linie, które są dla powiatu najbardziej newralgiczne: 
Biskupiec – Nowe Miasto Lubawskie oraz Nowe Miasto Lubawskie – Biskupiec. Nadmienił, że 
został złożony wniosek do Wojewody o dofinansowanie, który został rozpatrzony pozytywnie, 
umowa o dofinansowanie już została podpisana. 
Pan Wiśniewski poinformował, że radca prawny ma wątpliwości co do projektu uchwały. 
Pan Starosta stwierdził, że jeżeli radca ma wątpliwości do powyższej uchwały to nie ma sensu 
tracić czasu i omawiać powyższej kwestii.  
Pan Starosta zawnioskował o zdjęcie punktu z porządku posiedzenia. 
Pani Sekretarz stwierdziła, że należy powyższą uchwałę zdjąć z porządku posiedzenia. Dodała, 
że należy jeszcze sprawdzić kwestię czy ta uchwała będzie publikowana w dzienniku, ponieważ 
w takim przypadku będzie trzeba ją poddać konsultacjom społecznym. 
 
Zarząd wyraził zgodę na zdjęcie punktu z porządku posiedzenia. Za głosowali: A. Ochlak,              
J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan D. Wiśniewski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2022 rok.  
/głos zabrała pani A. Andrzejczak – kierownik Biura Rady i Powiatu/ 

Pani Andrzejczak poinformowała, że plan pracy Rady Powiatu nie różni się niczym w stosunku 
do ubiegłorocznego planu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim na 2022 rok. 
 
Pan Wicestarosta zawnioskował o uzupełnienie planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Przyrody zgodnie z wnioskiem radnego pana Jana Rochewicza. Poprosił o wpisane 
w I kwartale kwestii dotyczącej omówienia projektów uchwał antysmogowych dla 
województwa warmińsko-mazurskiego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli.  
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Pani Andrzejczak wyjaśniła, że w jednym piśmie jest mowa o skardze oraz o przeprowadzeniu 
kontroli w Wydziale Środowiska i Rolnictwa. Poinformowała, że skargą zajmuje się już Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji, natomiast jeżeli chodzi o kontrole to są one przeprowadzane przez 
Komisję Rewizyjną. Dlatego też przygotowana została uchwała Rady Powiatu w sprawie 
zlecenia przeprowadzenia kontroli w terminie od 1 lutego do 28 lutego 2022 roku. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Andrzejczak wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2022. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał o kwestię dotyczącą modernizacji szpitala. Zapytał czy jest to ten projekt, 
na który czekaliśmy na liście rezerwowej. Ponadto zapytał, kiedy projekt będzie się finalizował, 
to znaczy kiedy będzie podpisana umowa. 
Pan Starosta odpowiedział, że na chwilę obecną nie wiadomo kiedy będzie podpisana umowa. 
Dodał, że przyszło zapytanie z Urzędu Marszałkowskiego czy chcemy kontynuować projekt 
dotyczący modernizacji szpitala oraz modernizacji biblioteki. Poinformował, że wybrano 
modernizację szpitala, z modernizacji biblioteki zrezygnowano. Nadmienił, że czekamy na 
akceptację ze strony Marszałka.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami pana                       
B. Kurowskiego w sprawie: utworzenia dodatkowych łóżek na Oddziałach Covidowych oraz 
w sprawie dofinansowania zakupu tomografu dla Szpitala Powiatowego z zasobów 
Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych. 
 

Pan Starosta poinformował, że powyższe kwestie były już omawiane. 
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Pismo w sprawie utworzenia dodatkowych łóżek na Oddziałach Covidowych stanowi załącznik 
nr 7. 
Pismo w sprawie dofinansowania zakupu tomografu dla Szpitala Powiatowego z zasobów 
Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych stanowi załącznik nr 8. 
 
 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zdali pytań. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
Przewodniczący Zarządu 
Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła:  
Ewelina Kubacka  
                                                              


